

Meeting of the Great Lakes Regional Private Sector Forum
Thursday 21 - Friday 22 June 2018, Windsor Hotel, Nairobi, Kenya
Logistical Note

Venue

The meeting is scheduled to take place at the Windsor Golf Hotel & Country Club (<http://www.windsorgolfresort.com/>), a five-star hotel, located in Nairobi, on Kigwa Road, Ridgeways off Kiambu Road. During the meeting, refreshments, including buffet lunch will be provided.

Accommodation and airport transfers

UN Sponsored participants

Your accommodation during your stay has been reserved for you.

Transportation from Airport to Hotel

You are requested to organize your airport transfers. You can negotiate a rate of 2,500 Kenyan Shillings for an airport transfer to the Windsor Hotel with Jimcab. They have an office at the International Arrivals Lounge at JKIA, where they trade as "Advantage Tours & Safaris"; their airport numbers are **+254 (0)720 275 720** and **+254 (0)733 275 722**. Please make your reservations at customercare@jimcab.co.ke or info@jimcab.co.ke

Vaccinations

Participants are requested to travel with their vaccination cards, yellow fever vaccine is mandatory.

Visa Requirements

Nationals of the East African region are exempt from visa. Nationals of the Democratic Republic of Congo require a visa at a cost of \$50 issued at the airport.

Should you have any queries, please contact Ms. Dinah Karimi on karimid@un.org or +254716114 181.

Réunion du Forum régional du secteur privé des Grands Lacs
Jeudi 21 juin au Vendredi 22 juin 2018, Hôtel Windsor, Nairobi, Kenya
Note administrative

Lieu de la réunion

La réunion se tiendra au Windsor Golf Hotel & Country Club (<http://www.windsorgolfresort.com/>), un hôtel 5 étoiles situé à la rue Kigwa, parallèle à la rue Kiambu, à Nairobi. Des rafraichissements et un déjeuner-buffet seront offerts lors de la réunion

Hébergement et transferts de l'aéroport à l'Hôtel

Participants pris en charge par l'ONU

Votre hébergement a été réservé.

Transport de l'aéroport à l'Hôtel

Vous êtes priés d'organiser votre transport de l'aéroport à l'hôtel et vice-versa. Vous pouvez négocier un tarif de 2 500 shillings kenyans pour un transfert allant de l'aéroport à l'hôtel Windsor avec Jimcab qui a un bureau dans le terminal des arrivées de vols internationaux à l'Aéroport International Jomo Kenyatta (JKIA), sous le nom de "Advantage Tours & Safaris". Les numéros de téléphone à l'aéroport **+254 (0)720 275 720** et **+254 (0)733 275 722**. **Prière d'envoyer les réservations par email directement à customercare@jimcab.co.ke ou info@jimcab.co.ke**

Vaccinations

Les participants sont priés de voyager avec leurs cartes de vaccination; le vaccin contre la fièvre jaune est obligatoire.

Visa

Sont exempts de visa, les ressortissants de la Communauté d'Afrique de l'Est. Des visas seront délivrés aux ressortissants de la République démocratique du Congo moyennant la somme de \$50.

Autres informations

Pour tout complément d'informations, veuillez contacter Mme Dinah Karimi à l'adresse karimid@un.org ou par téléphone au +254 (0) 716 114 181.

Map from JKIA to Windsor Hotel

from Jomo Kenyatta International Airport, Embakasi, ...
to Windsor Golf Hotel & Country Club, Kigwa Rd, Nairobi

1 h 1 min (29.2 km)
via Mombasa Road/A104
Fastest route now due to traffic conditions

- Get on Mombasa Road/A104 from Airport S Rd and B10
6 min (3.9 km)
- Follow A104 to University Way
18 min (13.3 km)
- Get on Embu - Nairobi Hwy/Meru - Nairobi Hwy/Thika Rd/A2 from Murang'a Rd
5 min (3.1 km)
- Take Kiambu Rd to Northern Bypass Rd in Kiambu County. Exit from Kiambu Rd
10 min (6.9 km)
- Continue on Northern Bypass Rd to your destination in Nairobi
3 min (2.0 km)

Windsor Golf Hotel & Country Club
Kigwa Rd, Nairobi

These directions are for planning purposes only. You may find that construction projects, traffic, weather, or other events may cause

Map data ©2018 Google Kenya Terms Send feedback 2 km